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Posiedzenie Rady Krajowej FSNT-NOT

25 czerwca 2021 r. odbyło się 11/XXV posiedzenie Rady Krajowej FSNT-NOT w formie
łączonej, tj. Członkowie ZG i GKR Federacji obradowali osobiście w salach WDT-NOT w
Warszawie, a Członkowie RK w większości - zdalnie (na początku obrad stwierdzona została
prawomocność przy zalogowaniu 55. czł. RK). Posiedzeniu przewodniczył czł. RK kol.
Kazimierz Pawlicki (SEP). Obradowano wg. zaproponowanego porządku obrad przez prezes
Federacji kol. Ewę Mańkiewicz-Cudny.

RK m.in. kolejno: powołała skład komisji mandatowo-skrutacyjnej; przyjęła protokół posiedzenia
RK nr 10/XXV w dn. 04.09.2020 r.; wysłuchała obszernych informacji o pracach ZG od minionego
posiedzenia, które odbyło się jesienią ub. r. oraz sprawozdania merytorycznego z działalności
Federacji za 2020 r., przedstawionych przez prezes Federacji kol. Ewę Mańkiewicz-Cudny;
zapoznała się ze sprawozdaniem finansowym z działalności FSNT za 2020 r., przedstawionym
przez kol. Mariusza Płaczkiewicza - dyrektora generalnego Federacji.

Przewodniczący GKR FSNT-NOT kol. Jarosław Palenik zaprezentował ocenę działalności ZG i
sprawozdanie GKR za 2020 r.

RK uchwałami przyjęła sprawozdanie ZG za 2020 r., zatwierdziła łączne sprawozdanie finansowe
za 2020 r. ZG FSNT-NOT, Centrum Innowacji NOT, Muzeum Techniki i Przemysłu NOT w
Warszawie, przyjęła sprawozdanie z działalności GKR i jej oceny ZG Federacji za 2020 r. i udzieliła
- w imiennych głosowaniach - absolutorium wszystkim Członkom ZG FSNT-NOT.

Prezes Federacji wyraziła, w imieniu całego ZG, podziękowanie Członkom RK za pozytywna ocenę
pracy Zarządu Głównego w bardzo trudnym roku pandemii koronawirusa.

Następnie kol. M. Płaczkiewicz przedstawił projekt uchwały dot. ulgi w wys. 37,5 % w opłacie
majątkowej dla TJO za 2020 r., uchwałę te RK przyjęła jednogłośnie.

RK nie przychyliła się do wniosku zgłoszonego przez kol. Krzysztofa Smigielskiego z TJO w
Radomiu dot. projektu uchwały w sprawie zakupu nieruchomości w Radomiu - z uwagi na brak
należytego przygotowania dla RK informacji w tej sprawie.

Na zakończenie obrad został wyświetlony krótki film dot. wystawy o inż. Piotrze Drzewieckim -
prezydencie Warszawy w latach 1918-1921, samorządowcu, przedsiębiorcy, organizatorze
stowarzyszeń technicznych i normalizacyjnych - otwartej w WDT NOT w Warszawie.

Przed posiedzeniem RK, w sali konferencyjnej Biura SEP w Warszawie, odbyło się tradycyjne
spotkanie przedstawicieli naszego Stowarzyszenia, w którym udział wzięli osobiście: Marek
Grzywacz - wiceprezes SEP i Federacji (prowadzący spotkanie), kol. kol. Kazimierz Pawlicki
wiceprezes SEP i Ewa Materska wz. Wojciecha Urbańskiego oraz zdalnie: Piotr Szymczak prezes
SEP, Andrzej Englert i Jarosław Krysiak.
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zdjęcia: Janusz Kowalski

sala Zarządu FSNT-NOT podczas obrad RK


